

Title (en)

Envelope with a front and a rear side and comprising an information carrier.

Title (de)

Umschlag mit einer Vorder- und einer Rückwand und einem Informationsträger.

Title (fr)

Enveloppe avec un côté recto et un côté verso et munie d'un support d'information.

Publication

EP 0023698 A1 19810211 (DE)

Application

EP 80104464 A 19800729

Priority

DE 2931407 A 19790802

Abstract (en)

An envelope comprises an information carrier 17 interposed between a front wall 14 and a rear wall 15 each having a tear-off portion 10, 11 respectively. The envelope can be produced by a continuous process and used for processing in fast printers. To make the envelope 1 easier to produce and the information carrier 17 readily accessible to be removed therefrom when properly opened, the tear lines 12, 13 along which the portions 10, 11 respectively can be removed from the remainder of the front and rear walls do not coincide and only one of said portions 10, 11 comprises a transport strip 16. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Umschlag (1) mit einer Vorderwand (14) und einer Rückwand (15) mit je einem abtrennbaren Bereich (10, 11) kann im Endlosdruck hergestellt und für die Verarbeitung mit Schnelldruckern verwendet werden. Damit der Umschlag vereinfacht herstellbar und der Informationsträger (17) nach dem bestimmungsgemäßen Öffnen leicht aus dem Umschlag herausnehmbar ist, sind die seitlichen an den abtrennbaren Bereich (10, 11) angrenzenden Trennkanten (12, 13) von Vorder- und Rückwand (14, 15) nicht deckungsgleich, und nur eine der Wände (14) weist einen Transportstreifen auf. Ein mit dem Umschlag (1) verbundener zweiter Informationsträger (20) kann vorgesehen sein.

IPC 1-7

B65D 27/10

IPC 8 full level

B42D 5/02 (2006.01); **B65D 27/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

B42D 5/025 (2013.01)

Citation (search report)

- FR 2383023 A1 19781006 - HERVE & FILS SA [FR]
- GB 809953 A 19590304 - FANFOLD LTD
- US 3552641 A 19710105 - BELL LESLIE J, et al

Cited by

AU600142B2; WO8809728A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0023698 A1 19810211; EP 0023698 B1 19831123; AT 378161 B 19850625; AT A387980 A 19841115; BE 884601 A 19801201; DE 2931407 A1 19810205; DE 2931407 C2 19830519; DE 3065683 D1 19831229; DK 154884 B 19890102; DK 154884 C 19890529; DK 334680 A 19810203; ES 252381 U 19801216; FR 2463071 A1 19810220; FR 2463071 B1 19850201; GB 2055692 A 19810311; GB 2055692 B 19830309; IT 1132301 B 19860702; IT 8023892 A0 19800801

DOCDB simple family (application)

EP 80104464 A 19800729; AT 387980 A 19800725; BE 201624 A 19800801; DE 2931407 A 19790802; DE 3065683 T 19800729; DK 334680 A 19800801; ES 252381 U 19800801; FR 8017115 A 19800801; GB 8025274 A 19800801; IT 2389280 A 19800801